
 

 

 

08 January 2025 

 

 

Extra Free Detention (Shanghai and Ningbo) during 2025 CNY Holidays 

 

Dear Valued Customers,  

For your convenience in arranging shipment during Chinese New Year holiday, Maersk will provide extra 

free detention for Shanghai and Ningbo export bookings on vessel basis during the CNY period on top of 

the standard one.  

We believe this will help you better plan your operations during the holiday. For more details, please refer 

to the summary in the last page. 

We thank you for your support for Maersk! For any questions, please feel free to contact your local 

customer service or sales representatives. You will find contact details of our local office on 

www.maersk.com. 

 

 

Yours sincerely,  

 

East China Maersk Greater China Area 

 
This text has also been translated into Chinese. In the event of any conflict or discrepancy between the Chinese and English versions, the 
English version shall prevail.  

http://www.maersk.com/


 

 

 
关于2025年春节期间上海和宁波港口延长免箱期的安排       

 

尊敬的客户： 

 

2025 农历新年将至，为了方便您安排节日期间出运的货物，我司现对于上海和宁波港口在春节期间开航

的出口货物给予额外的免箱期。 

 

我们相信这将有助于您在春节期间更好地安排您的货物。请查看下表知悉具体免箱期信息。 

感谢您一直以来对于马士基的支持！如您对于该调整有任何疑问或希望了解更多信息，敬请联系您当地的

马士基客服或销售代表。我们本地办公室的联系方式请登陆 www.maersk.com 获取。 

 

    顺颂商祺！ 

马士基大中华区华东区域 

2025年 1月 8日 

 

注：本通知原文以英文签发，为方便客户理解，翻译成以上中文文本，如两种语言文本之间存在任何不一致之处，请以英文文本为准，谢谢合作！ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.maersk.com/


 

 

Container Free Detention Offer (Shanghai and Ningbo) for Chinese New Year holiday 2025 

2025 年春节期间上海和宁波港口延长免箱期的安排 
 

 
 

Remarks/备注： 

− For days beyond the free time, the shipment will be charged based on the Progressive Tier Structure as per our standard tariff. 

− 超出免费用箱期部分的费用将按标准费率递增式计算。 

− Above vessel name/service/Estimated departure date is subject to change according to terminal and operational arrangement. Please 

consult customer service representatives for the latest information. 

− 以上船名/航线/船期或将因港口及操作安排变动，请联系您的本地客服代表获取最新信息。 

− It is for Dry/NOR Container only. Cancelled shipments will not enjoy free time. 
− 仅限于普通货柜/冷代干柜。退载货物不享受免箱期。 

− Above offer could not be enjoyed together with client specific freetime deal, the longer will apply. 

− 以上免箱期不可与客户的特殊免箱期同时使用，两者中更长的免箱期将被应用。 

Loading Port 

（装货港）

Service Name 

（航线名称）
Vessel Name/Voyage No.（ 船名/航次）

Estimated Departure Date 

（预计开航日）

Total Free Detention Days  

（总共免箱天数）

Ningbo AE15 B9Q MSC JADE 504W 1/28/2025 8

Ningbo TP18 24I GSL VIOLETTA 504E 1/29/2025 8

Ningbo AE7 Y63 MAERSK HORSBURGH 504W 1/30/2025 8

Ningbo AE12 F1V SPEED 504W 1/31/2025 8

Ningbo AE6 DE9 MSC LORETO 505W 2/1/2025 9

Ningbo TP12 H7G CCNIANDES 505E 2/1/2025 9

Ningbo TP2 I37 MSC LONDON 504N 1/29/2025 10

Ningbo AE11 O4S MSC GULSUN 504W 2/2/2025 10

Ningbo TP10 DB3 ZIM SAMMY OFER 009E 2/4/2025 12

Ningbo TP8 437 GUNDE MAERSK 505N 2/4/2025 12

Ningbo AE10 785 ELEONORA MAERSK  504W 2/4/2025 12

Ningbo AE5 1RM MOGENS MAERSK  504W 2/4/2025 12

Ningbo AC3 N8D MAERSK YUKON 505E 2/4/2025 12

Ningbo AC1 (Pending vessel name)/507E 2/9/2025 15

Ningbo TP5 CT5 KUALA LUMPUR EXPRESS 506E 2/9/2025 17

Ningbo AE12 T4N MAERSK CAMPBELL 507W 2/10/2025 18

Ningbo AE2 T9P ADAMS 507W 2/10/2025 18

Ningbo AC3 997 MAERSK LABERINTO 506E 2/11/2025 18

Ningbo TP12 IC7 DORTMUND EXPRESS 507E 2/12/2025 18

Shanghai 306 BN1 ALBERT MAERSK 505W 2/1/2025 8

Shanghai TP15 H2C GSL GRANIA 507E 2/12/2025 18


